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Aan:
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Bijlagen:
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registratie
"Bij moeilijke Schuld geeft Haarlem niet thuis" Graag mail met bijlagen registreren 
tbv commissie Samenleving.
Verslag ambtelijk overleg jan. 2016.docx; case 2 buurt Haarlem 3 sep 14.docx; 
Taskforce GGZ zoektverbindingtussen gemeentenen clientenorganisaties.PDF; 
VragenlijstvoortbestaanNetwerk.PDF; 10vragenOCOhemeenteHaarlem.PDF; 
uitnodigingNetwerkbijeenkomstHerstelacademieZK_Hmeer.PDF

Van: Martien Luijcks Penningmeester ISP rmailto:martien@informatiesteunpunt.nll 
Verzonden: donderdag 19 mei 2016 17:58 
Aan: stadsredactie@haarlemsdaablad.nl
CC: participatieraad; Griffiebureau; minimaal; frank Smulders; Marjan Ter Avest; Joke Apswoude; 'Otto Moison'; 
corinne.p.visser@amail.com
Onderwerp: Aanvullend: "Bij moeilijke Schuld geeft Haarlem niet thuis"

Geachte redactie

Aanvullend bij onderstaand bericht dat u gisteren ontving, melden wij u het volgende:
Ons werd nadere info gevraagd of de regel daarin: m.n. "Door goed samenwerken zijn toch veel problemen 
opgelost".
Graag gaan wij hierop in.
Voorwaarden hierbij zijn: voor de klant het gevoel van: Veiligheid, Volledigheid, Vertrouwen en het beleven van 
Ervaringsdeskundigheid. De klant kan dan ook vrij snel actief meewerken aan de ordening bij het in kaart brengen 
van het financiële en praktische probleem. Dit stimuleert het werken aan de oplossing, mede voor het verminderen 
van het mogelijke onmachtgevoel bij de klant.
Pluspunt hierbij is, dat het ook bijdraagt aan preventie en het voorkomen van herhaling.

Bij de uitvoering van de oplossing van het klantprobleem is het belangrijk dat de zelfstandig geschoolde 
ervaringsdeskundige vrijwilligers- en beroepsorganisaties, aanvullend werken naarde gemeente.

Voor de cliëntenorganisaties heeft het Landelijk Platform GGZ het project Taskforce, dat betaald wordt door het 
ministerie VWS. Zie bijlage 1 "Tascforce..."

Dat er nog problemen zijn, moge blijken uit het verslag van het overleg van de Werkgroep Minima met Sociale Zaken 
d.d. 21-1-2016. Zie bijlage 2 "Verslag....".

Het ontstaan van de problemen is weergegeven is aangegeven in het stuk van mw E. van Lierop d.d. 3 september 
2014; maar is nu ook nog (minder?) actueel. Zie bijlage 3 "case 2....".

Het voortbestaan van onafhankelijke cliënten- en familieorganisaties genoemd in bijlage 1, is in het geding. In het 
gebied Kennemerland, Amstel- en Meerlanden (KAM) bestaat sinds 1 april 2016 het Cliëntenbureau GGZ niet meer. 
Tevens wankelt het bestaan van het bestuur Netwerk Vrijwilligersorganisaties Zuid Kennemerland (ZK). Wellicht 
blijft een Platform Vrijwilligershulp ZK bestaan. Zie bijlage 4 "vragenlijst....".

Er is een nog discussie over de rol van "Onafhankelijke Cliëntenorganisaties" binnen de "Onafhankelijke 
Cliëntenondersteuning". De Participatieraad Haarlem organiseert op 15 juni en 5 oktober a.s. hierover 
bijeenkomsten. Mede bepalend zijn hierbij de 10 vragen over Onafhankelijke Cliëntenondersteuning bij de 
gemeente Haarlem. Zie Bijlage 5 "lOvragen...".
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Tenslotte is er de uitnodiging van de Herstelacademie i.o. van drie GGZ-aanbieders in het KAM-ge
a.s. in Haarlem. Zie bijlage 6 "uitnodiging....". |

Belangrijk hierbij is, de aandacht voor de "baten en kosten", en de inhoud van "de kracht van het zelfdoen", maar 
uiteraard niet "Zoek het zelf maar uit".

Met dank voor uw aandacht.

Met vriendelijke groet.

Bestuur ISP
Mede voor de medewerkers.

Ton de Vries, Emad El Din Abdin en Martien Luijcks

Van: Martien Luijcks Penningmeester ISP rmailto:martien(Q)informatiesteunDunt.nl'l 
Verzonden: woensdag 18 mei 2016 16:01 
Aan: 'stadsredactie@haarlemsdagblad.nr
CC: participatieraad; 'GRIFFIE fqriffiebureau@haarlem.nlV: minimaal finfo@pmohaarlem.nn: frank smulders 
ffsmulders(a)kontext.nn: Marjan Ter Avest; Jur Botter fibotter@bloemendaal.nn 
Onderwerp: re: "Bij moeilijke Schuld geeft Haarlem niet thuis"

Geachte redactie.

verwijzen naar ons jaarverslag
2015 op onze site, speciaal blz 6,7, 9 en 10.
Het ISP ontvangt vanaf 1 juli 2014 geen subsidie meer van de gemeente Haarlem, dit niet tegenstaande de 
aangenomen gemeenteraadsmotie van 2 oktober 2014, zie bijlage..

Met instemming en droefheid 
hebben wij in onderwerp genoemd 
artikel d.d. 17 mei 2016 in uw 
krant gelezen.
Wij hebben grote waardering dat 
de Participatieraad van de 
gemeente Haarlem via haar 
voorzitter Ruth Nelemaat, de 
situatie van schulden aan de orde 
stelt.
Het ISP, maar ook andere, zoals 
bijvoorbeeld de aangesloten leden 
van het Platform Minima 
Organisaties; en ook de Werkgroep 
Minima, hebben dit al jaren 
gesignaleerd.
Door goed samenwerken zijn toch 
veel problemen opgelost. Voor 
verdere informatie mogen wij u

De kracht van het zelfdoen is ons devies
Stichting InformatieSteunPunt in de le lijn & basis ggz TSP-
Lange Herenvest 122 (Pletterij) 2011 BX Haarlem
Postbus 475; 2000 AL Haarlem
Telefoon: 023-5342206 of b.g.g. Martien 06-50486221
Telefoon: 023-5402030 of b.g.g. Ton 06-18193261
fax: 023-5359839
e: info@informatiesteunpunt.nl
web: www.informatiesteunpunt.nl
Kamer van Koophandelnummer 34175578
Bankrekening: NL51 INGB 0009 3167 28 tnv ISP Haarlem
Het ISP is stage-erkend en is in het bezit van de ANBI-Status
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Met dank voor uw aandacht.

Met vriendelijke groet. 

Bestuur ISP
mede voor de medewerkers.

Ton de Vries, Emad El Din Abdin en Martien Luijcks

CC Participatieraad Haarlem, Gemeenteraad Haarlem, Platform Minima Organisaties, Werkgroep Minima, Landelijk 
Platform GGZ en Wethouder Jur Botter
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VERSLAG VAN HET OVERLEG VAN WERKGROEP MINIMA MET SOCIALE ZAKEN OP 21-01-16

- Verrekening met bijstand: De gemeente verrekent nog steeds een vast bedrag met de 
bijstandsuitkering als er ook een terugvordering van bijstand loopt. Al diverse keren is aan de orde 
geweest dat dit niet correct is omdat aangesloten moet worden bij de beslagvrije voet. Dee gemeente is al 
een hele tijd bezig dit te bekijken en wil nu wachten tot er een nieuwe systematiek van beslagvrije voet 
wordt ingevoerd. Dat zou al over enkele maanden zijn. We betwijfelen of die wijziging zo snel zal gaan en 
we hebben aangegeven het bezwaarlijk te vinden als aansluiting daarbij nog een hele tijd gaat duren. We 
houden dit dus in de gaten.
- onduidelijkheden over formulieren voor de regeling tegemoetkoming kosten gehandicapten.
Inmiddels zijn er twee formulieren, namelijk voor de eigen bijdrage voor gezinszorg en voor het eigen 
risico van de zorgverzekering. Dit vinden we een verbetering. Het formulier voor het laatste kan nog zeker 
2 jaar na afloop van het betreffende jaar worden ingediend omdat nota’s van artsen/ziekenhuis soms pas 
in het volgende kalenderjaar verstuurd worden.
- onduidelijkheid rond formulieren voor aanvraag Haarlem-Pas. Het was onduidelijk of het formulier 
voor de aanvraag dat nu op de website staat ook gebruikt kan worden voor 2016. De gemeente erkent dat 
dit onduidelijk is. Binnenkort komt er een nieuw formulier voor 2016 op de website. Maar mensen die nu 
het oude formulier voor 205 hebben gebruikt voor 2016 hoeven zich geen zorgen te maken. Die 
aanvragen worden gewoon voor 2016 behandeld.
- Er was een signaal rond afwijzingen van bijzondere bijstand bij aanvraag van eerste maand huur 
en borg. De cliënt het bedrag eerst zelf had voorgeschoten (geleend) waarna de aanvraag werd 
afgewezen omdat cl al zelf in de kosten had voorzien. Cl had zich echter wel eerst gemeld bij SoZa daar 
te horen gekregen dat ze eerst een huurcontract moest overleggen. Erkend werd dat de afwijzing is dit 
geval onjuist was. Dit kan zo niet de bedoeling zijn. Criterium is het moment van aanvraag. Als iemand 
het zelf voorschiet en pas daarna bijz. bijstand gaat vragen zou de afwijzing wel juist zijn. LET OP: Hieruit 
blijkt dat als iemand zich met een verzoek om bijz. bijstand meldt bij de balie, dat als een eerste 
aanvraagdatum moet worden gezien. Het is dan verstandig een bevestiging te vragen dat je je gemeld 
hebt.
- In het algemeen duurt afhandeling van bijz. bijstand (in niet-acute gevallen) erg lang en er zijn ook 
zeer grote verschillen tussen de aanvragen. De gemeente erkent dat dat er soms achterstanden zijn als 
gevolg van een grote bulk. Verschillen in duur kan gebeuren doordat de ene ambtenaar een grotere case 
load heeft dan de andere. In één geval duurde het 7 maanden en dan nog pas na een klacht en eis van 
dwangsom. Erkend wordt dat dit laatste niet moet kunnen, is echt te lang. Afhandelingsduur blijft zoals in 
de wet bepaald (8 weken met verlening tot 16 weken).
- Dak- en thuislozen: De kosten van de Nachtopvang werd bij Bijstandsontvangers automatisch op de 
uitkering ingehouden. Dit is onlangs veranderd en mensen moeten er nu voor zorgen dat zij zelf de 
betaling moeten regelen. Dit brengt mensen in de problemen en zorgt voor grote achterstanden bij het 
betalen van de Nachtopvang met soms als gevolg dat zij daar niet meer terecht kunnen. Voor de mensen 
in de opvang (waaronder zorgmijders en soms zwakbegaafde mensen) is de betaling moeilijk te regelen. 
De gemeente kent dit signaal niet, maar is bereid ernaar te kijken of de kosten weer op de bijstand 
kunnen worden ingehouden. In het algemeen is de nieuwe teneur dat er wordt teruggekomen op het idee 
van eigen kracht en eigen verantwoordelijkheid omdat steeds meer blijkt dat er nu eenmaal een groep is 
bij wie dat niet werkt. Ook de huidige wethouder heeft hier een wat ander idee over dan haar voorganger. 
Naar aanleiding hiervan komt ook het budgetbeheer ter sprake. Sinds budgetbeheer is afgebouwd en er 
ook bij bijna niemand meer vaste lasten worden ingehouden op de bijstand, zijn steeds meer mensen hun 
toevlucht gaan zoeken bij beschermingsbewind. De kosten hiervan worden ui de bijzondere bijstand 
betaald (tenzij klant zelf genoeg inkomen heeft maar dat is niet vaak) want door de rechter uitgesproken 
betekent automatisch dat de kosten noodzakelijk zijn. Gevolg is dat de uitgaven van de gemeente aan 
bijzondere bijstand voor kosten van bewindvoering in korte tijd zijn gestegen van 200.000 euro naar meer 
dan 1 miljoen. Dat betekent dat er nu weer gesproeken wordt over andere en eenvoudigere 
mogelijkheden.
Taaleis:
Sinds 1 januari geldt dat bijstandsontvanger aan de taaleis moeten voldoen als voorwaarde voor een 
uitkering. De werkgroep Minima vraagt zich af wat dit betekent. Op de site van de gemeente is meer info 
te vinden over de procedure. De gemeente kan per aanvrager vaststellen hoeveel tijd hij/zij krijgt om te 
voldoen aan een basisniveau. Ook bij gebreken aan voortgang kan een sanctie (korting) worden
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opgelegd. Het gaat echter vooral olm de inspanning. Indien iemand niet aan de taaleis kan voldoen om de 
intellectuele vermogens ontbreken maar hij heeft wel de vereiste inspanning gedaan dan volgt geen 
sanctie.

Signalering woonservice: (niet besproken met SoZa maar met woonservice). Gebleken is dat het 
inschrijfgeld alleen met iDEAL kan worden betaald. Dat is bezwaarlijk voor o.a. sommige ouderen die 
geen internetbankieren hebben. Woonservice komt met de volgende oplossing:
Als de inschrijfkosten daadwerkelijk niet via iDEAL betaald kunnen worden, omdat u bijvoorbeeld:

• Een senior bent zonder toegang tot internet en derden dit niet voor u kunnen doen;
• Een woningzoekende bent die onder een bewindvoerder valt.

Alleen dan kan schrifteliik (niet per e-mail) een verzoek ingediend worden (met bedrijfslogo als het een 
instantie betreft) bij Woonservice (Postbus 2115, 1990 AC VELSERBROEK) waarin je de bank gegevens 
opvraagt,
dit aldus woonservice. Een nogal bewerkelijke oplossing, we kijken of het nog gemakkelijker kan.

Frank Smulders
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Voortbestaan Platform 
Vrijwilligershulp Zuid-Kennemerland

Welkom bij de vragenlijst!

Jullie hebben inmiddels vernomen dat het bestuur van Net-Werk haar werkzaamheden zal gaan beëindigen. In de 
Platformbijeenkomst van dinsdag 14 juni a.s. zullen we stilstaan bij het voortbestaan van dit Platform. We willen 

jullie vragen om in voorbereiding op die bijeenkomst onderstaande vragenlijst in te vullen. De vragen kunnen
helpen om meningen rond dit onderwerp te vormen.

De vragenlijst is anoniem, je hoeft geen organisatienaam of contactpersoon in te vullen.

Raadpleeg zo nodig voor beantwoording je achterban, bestuur of directie!

We ontvangen de ingevulde vragen graag vóór vrijdag 15 mei a.s. Uiteraard zullen we tijdens de bijeenkomst de
resultaten laten zien en bespreken!

Dank voor jullie medewerking en we zien jullie heel graag op 14 juni.

Namens het bestuur, Hilde van der Molen en Otto Moison

,------------------------- ----------------------------------------------- --------1—— ------------------------------- -----------------------
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Stelling: Al stopt het bestuur Net-Werk haar activiteiten, het Platform 
Vrijwilligershulp Zuid-Kennemerland moet blijven bestaan!

© Mee eens 

O Mee oneens 

O Weet ik niet

"j

Wat is uw mening over de stelling? Waarom zou het Platform wel of niet moeten.
doorgaan? j

^: Wel doorgaan want het is belangrijk voor de netwerkfunctie tussen vrijwilligers en beroeps, en het 
van oudsher zo belangrijk uitwisselen van mensen in nood, (nu bij werktafel, maar vooral beroeps), 
zie ook onze e-mail dd 19 mei 2015 hierover aan u gemeld

I
f

.J

https://www.survio.eom/survey/d/T4D9K0S0U4J7H2L6Y 13-5-2016



Haarlem 3 sep. 2014

"Het ISP maakt zich ernstige zorgen over het toenemen van boosheid en onmacht van de burgers die in de 
klem zitten.
Wij constateren en vernemen o.a. uit de pers, dat het aantal zelfdodingen helaas stijgende is."

Deze toenamen is door alle medewerkers van het ISP te bemerken in het feit dat zij nu zelfs op straat door 
mensen worden aangesproken met de vraag om hulp. Deze hulp varieert van hulp bij schulden,en de 
misstanden bij de regulieren instanties.
Mensen hebben hun best gedaan om contact te zoeken met verschillende instanties echter zonder 
bevredigend resultaat.
Hun probleem is alleen maar groter geworden en er zijn zelfs problemen bij gekomen.
Dit weegt zo zwaar dat dit ook effect heeft op hun verdere leven en de sociale omgang met anderen. De 
verharding en agressie van de mensen naar elkaar toe, en ook de professionele instanties is groot en wordt 
alleen maar groter.

Mensen nemen niet nog eens contact op met de daarvoor bestemde instantie omdat zij dit al meerdere malen 
geprobeerd hebben maar het lukt maar niet. Mensen voelen zich niet begrepen en niet serieus genomen. 
Mensen worden van het kastje naar de muur gestuurd. Als tweede reden word aangegeven hun financiële 
situatie.
Voor veel o.a. formulieren die gevraagd worden moet een bijdragen worden betaald dit bedrag hoe klein ook 
kunnen mensen die in de schulden zitten gewoon niet meer opbrengen. Zij moeten al ieder dubbeltje 
omdraaien.
Vanuit de pers horen mensen dat er nog meer financiële lasten op komst zijn. Mensen zien hun situatie nog 
zwaarder in.
En hun wil om te leven wordt nog minder dan het al is.

Op de vraag waarom dat ze wel de medewerker van het ISP aanspreken? Is het antwoord; Ik zag u lopen en ik 
kan u gewoon aanspreken u staat mensen altijd te woord ongezien de situatie. Het ISP geeft geen afkeurende 
reactie en behandeld mensen vriendelijk.
Tevens heb Ik via anderen gehoord dat het ISP voor iedereen toegankelijk is ongeacht de hulpvraag, mensen 
kunnen met echt alles naar het ISP toe komen.
Mensen kunnen zomaar met of zonder afspraak binnen lopen en worden altijd geholpen.

Het ISP heeft in de loop van de jaren o.a. veel kennis vergaard over andere instanties. Ook neemt het ISP deel 
aan workshops en cursussen om hun kennis te verbreden.
Het ISP heeft op deze manier een groot netwerk opgebouwd. En kan mensen goed doorverwijzen naar de 
juiste persoon en of instantie. Het ISP is met alle kennis die binnen het ISP voor handen is en het grote netwerk 
een zeer goede en welkome aanvulling voor de medewerkers van verschillende instanties.
Desgewenst kunnen mensen altijd terug vallen op medewerkers van het ISP als bemiddelaar en 
vertrouwenspersoon blijft het ISP op de achtergrond. Door deze hulp neemt de agressie tegen de samenleving 
steeds meer af.

Aan de hulp van het ISP zijn geen kosten aan verbonden zijn. Mensen waarderen dit erg omdat het financieel 
toch al zo duur is.

De medewerkers van het ISP zijn zeer opmerkzaam en vanwege hun grootte betrokkenheid bij de mensen in 
hun buurt en door hun open houding een makkelijk aanspreekpunt.
Mensen durven de medewerkers zonder schroom aan te spreken. En vanwege de vertrouwensband blijft de 
medewerkers van het ISP op de hoogte van problemen in zijn buurt.
De medewerkers van het ISP krijgen van buurtbewoners tips om eens bij mensen aan te kloppen voor een 
gesprek.
Het netwerk van de medewerkers van het ISP breid zich snel uit. De medewerker wordt steeds vaker 
aangesproken.
De hulpvraag wordt steeds groter en zwaarder.
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Mensen kunnen het leven steeds moeilijker aan, en houden het ook steeds moeilijker vol. Over de toekomst 
durven mensen vanwege alle problemen niet eens te denken. Of denken deze niet eens meer te hebben. 
Sommige geven het op en doen een poging tot zelfdoding andere houden nog even vol, meestal vanwege de 
kinderen.
Maar de poging tot zelfdoding neemt schrikbarend toe. Reden hiervoor is dat mensen dan van alle problemen 
afzijn, eindelijk rust.

De medewerkers van het ISP bieden hun hulp aan, het is aan de persoon om deze toegestoken helpende hand 
te aanvaarden of niet.
Vanwege de grootte hulpvraag / nood onder de mensen wordt de hulp van de medewerker van het ISP maar 
wat graag aanvaard.
Ook omdat altijd alles met de mensen wordt besproken en de regie van de hulp bij de mensen zelf blijft. 
Hierdoor hebben de mensen het gevoel dat zij ondanks de problemen toch nog als mens meetellen. Dat hun 
mening ook belangrijk is.
De wil om op te geven wordt weggenomen hun boosheid getemperd en hun reactie naar andere wordt 
beter.Dit komt hun omgeving ten goede.

Medewerkers van het ISP merken dat veel buurtgenoten weer wat kunnen lachen en hun toekomst weer wat 
kunnen zien. Eindelijk schijnt er weer een lichtje aan het eind van die donkere tunnel en dit lichtje wordt voor 
hen steeds helderder.
Maar ook merkt de medewerker van het ISP dat er nog veel mensen zijn met problemen en dat de 
verscheidenheid aan problemen groter is dan daarvoor.
De medewerkers van het ISP doen hun uiterste best maar er is nog veel hulp nodig. Het ISP hoopt dat zij deze 
hulp nog lang kan aanbieden.
Dat niet een paar buurtgenoten kunnen lachen maar dat de hele buurt en omgeving mogen lachen.

Namens alle medewerkers van het ISP

Mevr. E. van Lierop 
Medewerkster ISP



10 VRAGEN OVER ONAFHANKELIJKE CLIENTENONDERSTEUNING BIJ DE GEMEENTE HAARLEM

Aanleiding voor de Participatie raad Haarlem is de "ZELFTEST CLIENTONDERSTEUNING DOOR 
GEMEENTEN" die in augustus 2015 door de VNG werd verspreid.

Interessant was toen dat geen enkel lid van de Participatieraad deze enquête kon invullen voor de 
gemeente Haarlem, eenvoudig door gebrek aan kennis van de stand van zaken bij deze gemeente.

En wij zijn niet de enigen, vele (beleids)medewerkers bij de gemeente Haarlem hebben ook nog geen 
antwoorden geformuleerd op de vragen van deze VNG-zelftest over "onafhankelijke 
cliëntondersteuning".

Redenen genoeg voor de Participatieraad om:

a. Een werkgroep in te stellen voor de "onafhankelijke cliëntondersteuning"
b. De voorzitter van de landelijke cliëntenraad, Gerrit van der Meer, uit te nodigen voor een 

verhelderende discussie over dit onderwerp op 1 december a.s.
c. Een studiemiddag voor te bereiden in januari 2016 voor interne bijscholing over dit thema.
d. Later in 2016 discussies te plannen over "onafhankelijke cliëntondersteuning"' in de jeugdzorg 

en de GGZ: het is een belangrijke kwestie voor de Participatieraad in het hele jaar.

Hier komen de vragen van de werkgroep, ter voorbereiding van de discussie met Gerrit van der Meer op 
1 december 2015. Uitgangspunt hierbij vormen de "testvragen samengevat", waarbij de vragen nu 
gespecificeerd zijn.

1. Onafhankelijkheid: Waaruit blijkt dat de cliëntondersteuning onafhankelijk en objectief is ? 
Hoe wordt dat gedefinieerd in de gemeente Haarlem ?

2. Levensbreed: Is cliëntondersteuning beschikbaar voor de volgende acht levensgebieden ?

a. Maatschappelijke ondersteuning
b. Preventieve zorg
c. Zorg
d. Jeugdhulp (X :e. Onderwijs
f. Welzijn
g- Wonen
h. Werk en inkomen

m.a.w. Gaat het bij de gemeente Haarlem om afzonderlijke onafhankelijke 
cliëntondersteuning per levensgebied of om een clustering van deze levensgebieden wat
betreft de ondersteuning ?

3? Toegankelijkheid van cliëntenondersteuning:
Wordt cliëntenondersteuning in de gemeente Haarlem aangeboden als algemene, vrij 
toegankelijke voorziening voor alle inwoners ?
-Is die ondersteuning in de gemeente Haarlem gratis ?
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4. Informatieplicht
-Waar kan de cliënt in de gemeente Haarlem terecht bij een onafhankelijke ondersteuner ? 
-Hoe informeert de gemeente Haarlem de cliënt over onafhankelijke cliëntenondersteuning ?

5. Kwaliteit en evaluatie
Welke eisen heeft de gemeente Haarlem vastgelegd aan de kwaliteit van de voorzieningen in 
de sociale zorg, b.v. aan de beroepskrachten, maar ook de onafhankelijke 
cliëntondersteuning ?

6. Inspraak
Hoe verloopt de informatievoorziening van en naar de cliëntenraden in de maatschappelijke 

ondersteuning ?

7. Is er vanuit de verschillende facetten waarin de cliënt ondersteuning behoeft, telkens een 
andere cliëntondersteuner aanwezig ?

8. Wat betreft de landelijke klachtenvoorzieningen en meldpunten: Wat is het verschil tussen de 
ombudsman, en een (onafhankelijke) cliëntondersteuner ? Bij wie kan je wanneer terecht ?

9. Hoe verloopt de samenwerking tussen formele en informele 
cliëntondersteuners/mantelzorgers ?

10. Wie betaalt de onafhankelijke cliëntondersteuning in de gemeente Haarlem ?
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Taskforce GGZ zoekt verbinding tussen gemeenten 
en cliëntenorganisaties

1 september 2015 - Hoe krijgen we verbinding tussen gemeenten en cliënten- en 

familieorqanisaties in de qqz? Met die opdracht gaat de Taskforce GGZ aan de slag. De 

Taskforce is een initiatief van het Landelijk Platform GGz, Per Saldo, Federatie Opvang, de 

RIBW Alliantie en GGZ Nederland.

Psychisch kwetsbare burgers zijn nog niet altijd goed in beeld bij gemeenten en hun ondersteuning en 

participatie blijf daarom nog achter in vergelijking met andere doelgroepen van de Wmo En dat terwijl 

de transitie van het rijk naar gemeente kansen biedt voor herstel ze!T'raqie en participatie. 

Samenwerking tussen cliënten- en familieorqanisaties en gemeenten is daarom nodig. De Taskforce 

GGZ helpt daarbij.

De leden van de Taskforce zijn:

• Petra van Buren, directeur ZOG Midden Holland, voor de regio West

• Oebele Herder, zelfstandig adviseur Sociaal Domein en voormalig proqraf fnamanaqer 
gemeente Leeuwarden, voor de regio Noord

• Wilieke van den Hoek, pqb-deskundiqe gedetacheerd vanuit Per Saldo, voor de regio Oost

• Eleonoor Willemsen, coördinator Door en Voor Noordoost Brabant, voor de regio Zuid en 
Noord-Holland Noord

Elk van hen gaat in een eigen regio aan de slag en voert gesprekken met centrumgemeenten om een 

agenda op te stellen voor samenwerking met cliënt- en familieorqanisaties. Landelijk ambassadeur 

van de Taskforce is Ineke Smidt. Als voormalig wethouder in de gemeente Almere en oud-directeur 

Federatie Opvanq en voorzitter van de MO-qroep kent ze als geen ander het belang van de 

samenwerking tussen diént- en familieorqanisaties en gemeenten.
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Het project wordt uitqevoerd in samenwerking met Per Saldo en met de VNG, GGZ Nederland, de 

Federatie Qpvanq en de RIBW Alliantie. De Taskforce maakt deel uit van het programma Regie in de 

regio.

Wie meer informatie wil of goede ideeën heeft kan contact opnemen met de projectleider Greetie 

Senhorst.

Meer informatie over de Taskforce op deze website \

Bron: ggznederland.nl / platformggz.ni



Hoe krijgen we de verbinding tot stand tussen de gemeenten en de regionaal en plaatselijk actieve cliënten- en
[aarom een Project Taskforce?

Landelijk Platform GGz - Taskforce GGZ

familieorganisaties in de GGZ? Soms hebben ze elkaar al weten te vinden als samenwerkingspartner maar veel -

en participatie blijft daardoor achter bij andere beter bekende groepen, als ouderen en mensen met een 
verstandelijke of lichamelijke beperking. Terwijl de transitie die gaande is juist kansen kan bieden voor herstel, 
zelfregie en participatie.

Het Landelijk Platform GGz, Per Saldo, GGZ Nederland, de Federatie Opvang en de RIBW Alliantie constateren 
dat er door de snelheid van de transitie nog onvoldoende ruimte is voor het realiseren van de echte transformatie. 
Daar gaat het project Tasforce aan werken.

Werkwijze project Taskforce
We hebben een Taskforce van 4 inspirerende, deskundige en vooruitstrevende cliënt- en ' 
familievertegenwoordigers. Elk van hen is in een eigen regio aan de slag. In totaal worden er in een periode van 
twee jaar minimaal 3 gesprekken gevoerd in maximaal 20 centrumgemeenten. De agenda voor die gesprekken 
wordt opgesteld in samenwerking met de regionale cliënten- en familieorganisaties en de betreffende gemeenten.

vaker nog niet. Psychisch kwetsbare burgers zijn nog onvoldoende in beeld bij gemeenten en hun ondersteuning

http://www.platformggz.nl/lpggz/regieJn_de_regio/taskforce_ggz 1/1
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HERSTELACADEMIE i.o.

GROEI

Uitnodiflinfl netwerkbijeenkpmst Herstelacademie 
Zuid-Kennemerland en Haarlemmermeer

De Herstelacademie is een initiatief van GGZ inGeest, RIBW K/AM en Brijder verslavingszorg.

De Herstelacademie wordt een ontwikkelplek waar mensen met psychische problemen 
en/of verslavingsproblematiek zich kunnen ontwikkelen door educatie. Door het volgen 
van cursussen en trainingen kunnen de cursisten werken aan hun persoonlijke en 
maatschappelijke ontwikkeling en hiermee werken aan hun herstel. De academie is 
gericht op eigen regie en op doorstroom naar een deelname in de maatschappij, nieuwe 
perspectieven en écht meedoen in de samenleving. Binnen de Herstelacademie is peer 
support (lotgenoten/zelfhulp) leidend en wordt er vanuit gelijkwaardigheid samengewerkt 
met anderen en andere organisaties.

In binnen- en buitenland (o.a. Engeland) zijn vergelijkbare Academies waar mensen met 
veel enthousiasme leren en werken en aangeven dat 'educatie' en 'student zijn' een grote 
rol spelen bij hun herstelproces.

Op dit moment is de Herstelacademie in de ontwikkelfase. We streven naar een 
kleinschalig begin half september, om in ianuarj_2017 de, deuren.van de Herstelacademie 
echt tg_opene_ni

In deze fase van ontwikkeling willen wij graag in gesprek met onze externe partners.
Deze bijeenkomsten zijn bedoeld om u verder te informeren en te enthousiasmeren, 
informatie en kennis uit te wisselen en om te verkennen wat wij nu en in de toekomst 
voor elkaar kunnen betekenen.

Wanneer en Waar
• Woensdag 25 mei* van 10.00-12.00 uur, Het Cultuurgebouw, Pier K, het 

Auditorium, Raadhuisplein 3-9, Hoofddorp

Of:

Dinsdag 31 mei* van 14.00-16.00 uur, Haarlem Effect, Wijkcentrum 
Binnensteeds, Nieuwe Groenmarkt 20, Haarlem

*U kunt de datum kiezen die u het beste schikt.

Aanmelding
• Per e-mail: netwerkbiieenkomsten®ribw-kam.nl. vóór 16 mei aanstaande, 

onder vermelding van uw naam, organisatie en de datum waarop u komt.

Tot ziens op 25 of 31 mei, namens de Herstelacademie in oprichting:
Karin Goudsmit & Ria van Breukelen

(GGZ inGeest, tel. 06-10015544) (RIBW K/AM, tel.023-5178700)

Wanneer deze uitnodiging beter geschikt is voor uw collega, wilt u deze dan doorsturen?

Brijder inGeest

De Herstelacademie i.o. wordt mede gefinancierd door Provincie Noord-Holland en gemeenten Zuid-Kennemeriand
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